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To: 5.1.2e ERE @minvws.nl]
From: 5.1.2e )

Sent: Mon 5/17/2021 7:28:52 PM

Subject: RE: notitie akkoord fase 3 spoor 2a versie DOC 17-5

Received: Mon 5/17/2021 7:28:52 PM

Als het goed is er nog wel explicieter gemaakt wat de beslispunten zijn, en ik zit morgen met FIN om hun vragen te

beantwoorden.

In DOC stuk komt ook nog te staan dat er nog afstemming met FIN plaats vind, dus er is ruimte om het stuk scherper te maken

voor ACC

5.1.2e )JES @minvws.ni>

Verzonden: maandag 17 mei 2021 21:18

ar:INCKEN) EEE c isi>
Onderwerp: RE: notitie akkoord fase 3 spoor 2a versie DOC 17-5

Ok. Ik ben het wel heel erg eens metBE

Verzonden: maandag 17 mei 2021 20:07

aan:IEEE)IESEDN© minvws.ni>
Onderwerp: FW: notitie akkoord fase 3 spoor 2a versie DOC 17-5

Ter info, JEEMwas het er niet mee eens dus die belt nog met EXEL

Verzonden met BlackBerry Work(www_.blackberry.com)

van:TEEN BEEN ninvws ol
Verzonden: 17 mei 2021 19:28

Onderwerp: FW: notitie akkoord fase 3 spoor 2a versie DOC 17-5

Tek:

Verzonden: maandag 17 mei 2021 19:00

Onderwerp: notitie akkoord fase 3 spoor 2a versie DOC 17-5

Dit stuk kan zo niet naar het DOC.

Het is te onduidelijk wat we vragen. Akkoord op fase 3, meen ik ,maar het ziet er vooral uit als een verantwoordingsdocument.
En daardoor is het heel gedetailleerd. En de bedragen zijn van nogal van verschillende grootheden.

Ik mis de boodschap.
Wat willen we van het DOC? Dat kan ik echt niet uit dit stuk afleiden.

Waarom is dat een goed idee.

Er zit heel weinig argumentatie onder waarom we dit nu willen, stap 3a.

Waarom vragen we dit aan hen?

Het is me niet helder of die bedragen gedekt zijn of niet.

Kortom, kan dit uitgesteld worden? Wat gaat er mis?

En wat is er uit de financiéle afstemming vandaag gekomen?

Hoor graag even.

Groet


